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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2016. április 21-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, Kaszaláné Bán Anikó 

képviselő, Tóthné Rakusz Julianna képviselő, Fodor Imre képviselő. 

Hitelesítő: Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozat képességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a kiküldött napirendi pontokat elfogadta. 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló a rendőrség munkájáról 

            Előadó: Baár Pál r. ezredes, kapitányságvezető 

2. Beszámoló a polgárőr egyesület munkájáról 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Kaszaláné Bán Anikó egyesület elnöke 

3. 2015. évi zárszámadási rendelet       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Civil szervezetek pályázatai        

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Pályázatokon való részvétel elhatározása      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. Petőfi utcai játszótér árajánlatok értékelése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

7. Ingatlanvásárlási lehetőség        

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

8. Közvilágítás bővítése, árajánlat értékelése      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

9. Belterületbe vonási kérelem       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

10. Egyebek (közmeghallgatás időpontja, piaci buszjárat, Balla szobor javítása, temető 

tereprendezés, útbaigazító táblák, sportpálya,…) 

 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a rendőrség munkájáról 

Előadó: Baár Pál r.ezredes, kapitányságvezető 

 

Baár Pál r.ezredes: A rendőrség és a helyi polgárőrség között jó az együttműködés. A 

csévharaszti polgárőrség az egyik legaktívabb, leghatékonyabb polgárőr egyesület. A 

képviselő-testületnek köszöni a szabadidős rendőri jelenléthez való hozzájárulását, valamint az 

anyagi támogatását járőrautó beszerzéséhez. 



2 
 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Pilisi rendőrőrs már meg tudta vásárolni az autót, mely alkalmas 

a rendőrkutya szállítására is? 

 

Kerepeszki Ferenc pilisi őrs vezetője: Még nem sikerült, de folyamatban van. Kombi vagy 

terepjáró autó jöhet számításba, hogy a kutyaboksz elférjen. 

 

Pulisch József képviselő: Örül a jó bűnügyi statisztikának, ez is mutatja, hogy biztonságos a 

település. A szabadidős rendőri szolgálatról a lakosság részéről pozitív visszajelzés érkezett. 

 

Kovács György alpolgármester: Kiemeli a szabadidős rendőr munkáját. A jó idő beálltával a 

fiatalok éjjeli rendbontása jellemző. Javasolja, hogy a járőrök ilyenkor is nézzenek be a 

közterületekre. Az ittas vezetés még mindig jellemző ünnepnapokon és hétvégén.  A Petőfi 

utcában új játszótér lesz, meg fog növekedni a gyalogos forgalom és főképpen a gyerekek 

létszáma. A javasolja, hogy a járőrautó gyakrabban járjanak arra. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az utóbbi időben nagy változások vannak a rendőrségen, hiszen 

gyakori a járőrszolgálat. A trafipax is több alkalommal van a községben. 

 

Pulisch József képviselő: Egyetért azzal, hogy a Petőfi utcában fokozott rendőri jelenlét legyen, 

mivel nagyon gyorsan mennek ott az autók. 

 

Baár Pál r.ezredes: Trafipax fog jönni a jövőben is. Belterületen is mérnek, rögtön leállítják a 

gyorshajtót és kiállítják a csekket 5 – 10 e Ft-ról. Ebből is látszik, hogy rendőröknek nem a 

büntetés a célja. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Egyetlen jelentős községi rendezvény van a Falunap. Ezzel 

kapcsolatban az lenne a kérés, hogy Falunapi rendezvényt lehetne 1 órával meghosszabbítani, 

tehát 2 óra helyett 3 óráig tartana. 

 

Kerepeszki Ferenc pilisi őrs vezetője: Biztos, hogy megéri a + 1 óra hosszabbítás? Az emberek 

éjfélig már kitombolják magukat, elfáradnak. Kisebb az esélye a bűncselekményekre. Ha ez a 

kérés, akkor természetesen biztosítani fogja a szükséges rendőri létszámot. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Igen, jó lenne, ha hosszabb ideig lehetne tartani a 

rendezvényt. Megköszöni a rendezvények biztosításában való rendőri segítséget. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

28/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja a  

rendőrség 2015 évi munkájáról szóló beszámolót. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 
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2.napirendi pont tárgyalása:  Beszámoló a polgárőr egyesület munkájáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Kaszaláné Bán Anikó polg.elnök: Köszöni a kapitányságnak és a pilisi őrsnek a szakmai 

segítséget, amit eddig nyújtottak. Szabadnapos rendőri szolgálat bevezetése is pozitív a 

lakosság részére. Napi kapcsolat van a rendőrség és a polgárőrség között. A tavalyi évben 2800 

óra volt a polgárőrség által adott szolgálati idő. Minden rendezvény biztosításánál ott voltak. 

Karitatív feladatok elvégzésében is aktívan részt vettek. A határon szolgálatot teljesítőknek 

gyűjtöttek és szállítottak adományt. Az önkormányzat anyagi és erkölcsi támogatását köszöni. 

 

Kovács György alpolgármester: Az önkormányzat mindig támogatta a polgárőrséget, ennek is 

köszönhető az új polgárőrautó beszerzése is.  

 

Pulisch József képviselő: Köszöni a polgárőrség munkáját. Örül, hogy a lakosság védelmén 

kívül karitatív szolgálatban, helyi rendezvények biztosításában, szemétszedésben is részt 

vesznek. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Évek óta jól, profi módon működnek. A nyári 

gyerektáboroknál is bizonyítják tudásukat. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Két részre kell választani a polgárőrség beszámolóját. Egy 

szakmai és egy pénzügyi részre. A képviselő-testület a mai ülésen a szakmai részét tudja 

elfogadni a beszámolónak. A pénzügyi részt a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság még 

nem nézte át, ezért azt a következő ülésen lehet megtárgyalni. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

29/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja a  

Csévharaszti Polgárőrség 2015 évi munkájáról szóló beszámoló 

szakmai részét. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

    

     
3. napirendi pont tárgyalása:  2015. évi zárszámadási rendelet  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági ülésen egy 

képviselő testületi tag kivételével mindenki jelen volt. A bizottság részletesen megtárgyalta a 

2015. évi költségvetés teljesítését. A bizottsági ülés óta újabb kérdés nem merült fel. 

 

Pulisch József biz.elnök: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság pozitívan értékelte a 

zárszámadást, a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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Kovács György alpolgármester: A bizottság szakmai szemmel is megnyugtatónak tartja a 

tavalyi költségvetést, megfelelő tartalékkal rendelkezik a község. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
4/2016. (IV.22.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2015. évi költségvetés végrehajtásáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 
 

4.napirendi pont tárgyalása: Civil szervezetek pályázatai     

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Pulisch József képviselő: Ebben az évben 4 millió forint lett betervezve a civilszervezetek 

támogatására. A beérkezett kérelmek alapján a Cséfe esetében a 2 napos gyerektáborra kért 

200 000 Ft-ot csökkentette 130 000 Ft-ra, így az egyesületnek összesen 1 millió forint 

támogatást javasol a bizottság. Csévharaszti Birkózó Egyesületnek: 400 000 Ft, Régió Sc 

augusztus 31-ig kérte és kapta meg a 200 000 Ft-ot, a Csévharaszti Szórvány Református 

Gyülekezet pedig 300 000 Ft-ot. A Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítványnál 

egy 300.000 Ft-os korrekció történt. A középiskolások támogatásánál 2016/2017-es tanév első 

félévét nem támogatta a bizottság valamint a felsőoktatási intézményben tanulók 2016/2017. 

első félévét sem. Az óvodai kirándulást 50 000 Ft-tal csökkentette, így jött ki a 300 e Ft. A 

településrendezési költségből egy vállalkozó 300 e Ft-ot átvállal, amit az alapítványnak 

támogatásként átutal. A közalapítványnak 450 000 Ft-ot javasol a bizottság. Családsegítő nyári 

táborára 300 000 Ft-ot biztosítanak, Balla Diákok Egyesülete 400 000 Ft, Ősborókás 

Nyugdíjasklub: 400 000 Ft. A Csévharaszti Szentháromság Római Katolikus Plébániánál a 

zarándokút törlésre került, gyerektáborra 50 000 Ft, a templomudvaron felállítandó épületre, 

víz és csatorna kiépítésére 700 000 Ft. Összesen a civilszervezetek 4 205 000 Ft támogatást 

javasol a bizottság ebben az évben. 

 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

30/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

megtárgyalta a beadott civil szervezetek pályázatát és az alábbi 

támogatást állapítja meg részükre a mellékletben meghatározott 

célok érdekében:  

Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítvány: 450 e Ft 

Csévharasztért Független Egyesület: 1 000 e Ft. 

Ősborókás Nyugdíjas Klub: 400 e Ft.  

Régió SC (focisuli): 200 e Ft/első félév 

Balla Diákokért Egyesület: 400 e Ft 
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Csévharaszti Birkózó Egyesület: 400 e Ft. 

Csévharaszt- Szentháromság Római Katolikus Közösség: 750 e 

Ft 

Csévharaszti Református Szórványegyházközség: 300 e Ft. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy költségvetés módosításakor az 

eredeti előirányzat fölötti összeg átvezetésről gondoskodjon. 

Megbízza a polgármester, hogy a civilszervezetekkel a 

megállapodást az aljegyző ellenjegyzésével kösse meg. 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: polgármester 

 aljegyző 

 

Pulisch József biz.elnök elmondja, hogy a bizottság javasolja, legyen egy egységes táblázat az 

elszámoláshoz. A támogatási szerződésbe kerüljön beírásra, hogy az elszámolás a szerződés mellékletét 

képező táblázati formában történik. 

 
 

5. napirendi pont tárgyalása: Pályázatokon való részvétel elhatározása   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 A.) energetikai pályázat 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az energetikai pályázati kiírás lehetőséget ad önkormányzati 

tulajdonú épületek hőszigetelésére, nyílászáró cseréjére, napelemek kihelyezésére. Érintett 

lehet az önkormányzat épülete, az iskola fő és hátsó épülete és az egészségház. Ennek 

nagyságrendje kb: 200 millió forint. A pályázat 50 millió Ft-tól 250 millió forintig terjed.  Egy 

vállalkozó előkészítené és beadná a pályázatot 4%-ért. 780 e Ft-ot kér, plusz 7 millió forintot, 

ha a beadott pályázathoz minden hiánypótlást teljesít. Abban az esetben, ha nem nyer a 

pályázat, lemond a +3,6 %-ról, akkor az önkormányzatot csak a 780 e Ft terheli. Javasolja a 

pályázaton való elindulást, mert ebben az évben nagy összeg van erre a célra a megyére, nagy 

eséllyel pályázhat a község.  

 

Pulisch József képviselő: Ez csak Pest megyére van kiírva, 200 település kaphat támogatást, 

jelentős az eséllyel indulhat Csévharaszt. 

 

Kovács György alpolgármester: Nagy lehetőség, hiba lenne kihagyni. A 700 e Ft-ot meg kell 

kockáztatni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pályázatíró az első beadási határidőre vállalja a pályázat 

beadását.  A kiírásnak megfelelően elkészíti a pályázatot. Amennyiben nem nyer a pályázat a 

0,4 %-ot kell kifizetni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Mindenféleképpen támogatni kell a pályázaton való 

elindulást, ez nem egy kidobott pénz. 

 

Pulisch József képviselő: A referencia anyagból kiderül, hogy komoly pályázatíróról van szó. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Ha 100%-ot nyer az önkormányzat, akkor a pályázatírói 

költséget el lehet számolni. Esetleg el lehet gondolkodni, hogy 1% önerőt bevállaljon-e az 

önkormányzat. 

 

Pulisch József képviselő: A pályázatírót meg kell kérdezni, hogy 1%-os önerő esetében 

mekkora az esély a nyerésre. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

31/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 
Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elhatározza, hogy 

középületek energiahatékonysági felújítása érdekében a KEHOP  5.2.9. számú 

pályázaton indulni kíván. 

A pályázat előkészítésével a Vrabély Mérnöki Iroda Korlátolt Felelősségű 

Társaságot bízza meg, melynek székhelye: 1125, Budapest, Istenhegyi út 31/A. 

Felhatalmazza a polgármestert, amennyiben a mérnöki iroda javasolja az 1% 

önrész vállalását, akkor az erre vonatkozó nyilatkozatot kiadja. 

Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

 

 B.) kerékpárút pályázat  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kerékpáros közlekedés javítását szolgáló kiírásban igen kevés 

pénz van. Támogatható legfeljebb egy kb. 2 km-es szakasz lehetne a község központjától a volt 

ÁG felé.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Meg kell próbálni a pályázatot, mivel azon az úton nagyon 

sokan járnak kerékpárral dolgozni. 

 

Kovács György alpolgármester: A pályázati kiírásban benne van, hogy külterületi utakra, amik 

munkahely megközelítésére szolgálnak. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

32/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 
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Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elhatározza, hogy 

a VEKOP - 5.3.2.-15 számú pályázaton indulni kíván a kerékpáros közlekedés 

javítása érdekében,  hogy község központja és az ipartelep között a kerékpáros 

közlekedést biztonságosabbá tegye. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a projekt előkészítésére vegye fel 

kapcsolatot a pályázatíróval. 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 
 
 

 C.) Külterületi utak karbantartása 
 
 

Mocsáry Balázs polgármester: A közeljövőben jelenik meg egy kiírás olyan eszközök, 

erőgépek beszerzésére, amivel az önkormányzati külterületi utakat lehet karbantartani. A 

pályázatok elbírálásánál figyelembe veszik az önkormányzatok az adóerő képesség, így az 

50%-os támogatásba eshetünk bele. Egy erőgép, ami pályázható 8 millió forint, gléder, fűkasza 

adapter lehet hozzá.,tehát 10 millió forint fölötti összeg lenne, annak csak a felére lehet 

pályázni. Megéri vagy a vasadi önkormányzattól béreljünk évente néhány alkalommal 

gléderezésre munkagépet? 

 

Pulisch József képviselő javasolja, hogy oldja meg az önkormányzat másformában az utak 

karbantartását. Munkagépről van szó, akkor megfelelő szakember, sofőr is kell hozzá. Nem 

javasolja. 

 

Kovács György alpolgármester: Gléderezésre nem kell erőgép, nem lenne kihasználva. A 

fűkaszával ill. hótoló adapterrel kiegészítve már lehetne használni a közterületeken. Szakember 

kell hozzá. Nem jelentős kiadás a költségvetésben a fűkaszálásra kiadott összeg. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Téli karban karbantartást évi 500 e Ft-ból meg lehet oldani, ha 

gépekre pályázunk sok milliót kell belefektetni.  

 

A képviselő-testület úgy döntött, hogy nem kíván indulni a külterületi utak karbantartására kiírt 

pályázaton. 

 

 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Petőfi utcai játszótér árajánlatok értékelése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Petőfi utcai játszótér kialakítására árajánlatot kértünk 4 cégnek 

elküldve. Tereprendezést, meghatározott magasságú, előre gyártott elemekből készítendő 

kerítés, kis- és nagykapu behelyezését tartalmazó árajánlat kérésre 2 ajánlat érkezett. Egy helyi 

és egy Nyáregyházi vállalkozótól. Nagy különbség nincs a kettő között. Műszaki előadó szerint 

van benne olyan tétel, ami nem szükséges, így 2 millió forint alá vihető az ár. 
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Pulisch József képviselő: Pakó 78 Bt a tavalyi árajánlatnál most többet adott. Tartalmában nem 

változott: kis-nagykapu, tereprendezés. Tereprendezés mit jelent, milyen szintű, már a játékokat 

el lehet helyezni? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Viszonylag egyenes terepet kell kialakítania. Konkrétan meg 

van adva a kerítés színe, mérete, hogy mekkora a kiskapu és nagykapu. 

 

Pulisch József képviselő: Azzal egyetért, hogy be kell keríteni a játszóteret. A helyi vállalkozót 

támogatja, ha bármi probléma van, itt van helyben.  

 

Kovács György alpolgármester: A földgépes is kint volt megtekintette a helyszínt. Helyi 

vállalkozó horganyzott kerítést ír a Nyáregyházi zöldet. A kiírásban zöld szerepelt, de jobb a 

horganyzott. Helyi vállalkozót támogatja, biztos, hogy lelkiismeretesen el fogja végezni a 

munkát. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

33/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Petőfi 

utcai játszótérre beadott pályázatok közül a KNK BAU Kft (2212 

Csévharaszt, Kossuth L. u. 79.) által beadott árajánlatot tartja 

kedvezőbbnek. 

Felhatalmazza a polgármestert a beadott árajánlattól kedvezőbb ajánlat 

érdekében tárgyaljon, ill a szerződés aláírására. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: Ingatlanvásárlási lehetőség     

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A József Attila utcai Borókás ABC tulajdonosa felajánlotta 

megvételre az ingatlant. Ez egy 2676 m2 területű ingatlan, rajta a 267 m2 hasznos alapterületű 

épülettel. Az épület az első tervek alapján iker lakóházként épült, majd vendéglátó funkciót 

töltött be. Jelenlegi formája 2006-ban lett kialakítva.  Az alsó szinten van egy 141 m2 nagyságú 

egybefüggő tér és több 8-13 m2 nagyságú raktárhelyiség valamint vizesblokk. A 2. szinten nem 

történt meg a lakások kialakítása. Az épület mögött nagy terület van, akár parkolónak is 

használható. A kérdés, hogy használható-e rendezvények lebonyolítására vagy klubok 

működésére akár átmeneti megoldásként addig, amíg a civil központot meg nem épül? 
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Kovács György alpolgármester: Milyen célra lehetne használni az ingatlant, ott egy kialakított 

tér van, nem lenne jó közösségi háznak. Nem felelne meg erre a célra. 

 

Szép Hajnalka képviselő: Még mielőtt ingatlant vásárolna az önkormányzat, előbb a többi 

szükségletet kell kielégíteni, út, közvilágítás. 

 

Fodor Imre képviselő nem javasolja az ingatlan megvásárlását. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az ingatlan ára is fontos, mennyiért adnák? 

 

Pulisch József képviselő: Fontos az ára, előbb egy funkciót kellene találni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Néptáncosok ott tudnának próbálni, nyugdíjasok énekelni, de ez 

még kevés. Az eladótér elosztása nem megfelelő, a teremben van két tartó oszlop is. 

 

Kovács György alpolgármester: Ha az önkormányzat nyer a pályázatokon, akkor arra kell a 

pénz. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

34/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kíván 

élni az előterjesztésben szereplő ingatlan vásárlási lehetőséggel. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

 

 

8. napirendi pont tárgyalása: Közvilágítás bővítése, árajánlat értékelése   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Dánszentmiklóson csütörtökön lesz a ledes közvilágításról 

bemutató. Dánszentmiklóson a főútvonalon kerültek ilyen lámpatestek elhelyezésre. A mellék 

utcákban, ahol minden  második oszlopra kerül lámpa nem tudjuk, hogy mekkora a szórása. A 

démászos pótlások most 100 e Ft. Nagyobb feladat a terveztetés, a Petőfi utcában 400 e Ft, 

Gyöngyvirág utca vége 400 e Ft, mivel közvilágítási szálat kell kiépíteni. 

 

Kaszaláné Bán Anikó: Több mint 1millió forint lenne a közvilágítás bővítése, de arra, hogy ne 

legyenek sötét pontok a községben nem sok ez az összeg. Petőfi utca végén sötétben járnak az 

emberek dolgozni. 

 

Pulisch József képviselő: A lakosság biztonsága megér 1 millió forintot. Másfél éve csak 

beszélnek a közvilágítás bővítéséről, most már ne húzzák tovább a döntést. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

35/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közvilágításra beadott árajánlatokat elfogadja. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a bővítésekre vonatkozó 

szerződéseket írja alá. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

 polgármester 

 

 

 

9. napirendi pont tárgyalása: Belterületbe vonási kérelem    

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A csévharaszti 056/22 hrsz-ú ingatlant tulajdonosa belterületbe 

kívánja vonni, ehhez kéri a képviselő-testület előzetes hozzájárulását.  A belterületbe vonás 

után a rendezési tervnek megfelelően építési telkeket kíván kialakítani. A belterületbe vonás, 

telekalakítás során felmerülő költségeket vállalja. Az önkormányzatnak is érdeke a település 

fejlődése, lakosságszámának emelkedése, ehhez pedig építési telkek szükségesek. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

36/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete tulajdonosi 

kezdeményezés alapján a csévharaszti 056/22 hrsz-ú (3 ha 0032 m2 

területű és szántó művelési ágú) ingatlan belterületbe vonásától nem 

zárkózik el. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a belterületbe vonási eljárás 

költségeinek tulajdonos általi viselésére vonatkozó megállapodást a 

kérelmezővel megkösse.  

Határidő: 30 nap 

Felelős: polgármester 

   

 

9. napirendi pont tárgyalása: Egyebek (közmeghallgatás időpontja, piaci buszjárat, Balla szobor 

javítása, temető tereprendezés, útbaigazító táblák, sportpálya,…) 

 

 A.) Közmeghallgatás 
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         Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

37/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete az SZMSZ 28. 

§ (1) bekezdése szerint közmeghallgatást tart 2016. május 19-én 18 

órakor a Díszteremben. 

Megbízza a polgármestert, hogy a lakosságot értesítse. 

Határidő: május 19. 

 

Felelős: képviselő-testület 

                          polgármester 

 

 

 

 B.) Helyi piac 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Felmerült az a kérdés, hogy többen keresnék fel a helyi piacot, 

ha a kisbusszal beszállítanák az embereket. Kezdetben egy járatra gondolt.  

 

Pulisch József képviselő: A probléma akkor van, ha pénteken a kisbuszt elviszi valamelyik 

egyesület, ki fogja értesíteni a lakosságot, hogy az nap nem lesz kisbusz járat? A 

menetrendszerinti buszon a nyugdíjasok ingyen utaznak. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: A tanyagondnoki szolgálat feladata közé tartozik a külterületi 

lakosoknak segítése a piacra jutásban. Javasolja a közmeghallgatáson a lakosság tájékoztatását 

és a véleményük kikérését erre vonatkozóan. 

 

Kovács György alpolgármester: Ettől a kezdeményezéstől azt várják a helyi árusok, hogy 

többen fogják a helyi piacot felkeresni. Javasolja egy próbajárat indítását. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Meg kell hirdetni a próba járatot. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A piacnak még asztalokra lenne szüksége, javasolja 3 

sörgarnitúra beszerzését. 

 

A képviselők a sörgarnitúra vásárlással egyetértenek. 

 

 

 C.) Balla szobor javítása 

 

Kovács György alpolgármester: Mesterembereket keresett meg ebben az ügyben. Az egyik 

fafaragó mester fényképek alapján azt mondta, hogy javítható a szobor kb: 127 e Ft. Apró 

Tamás kecskeméti fafaragó művész pedig már restaurált Polyák Ferenc szobrokat. Hétvégén 

megnézi a szobrot. 
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Mocsáry Balázs polgármester javasolja, hogy hozzon egy határozatot a testület a szobor javítási 

költségére. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

 

         Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

38/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Balla 

szobor javítására a tartalék terhére 150 000 Ft-ot biztosít. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy költségvetés módosításakor az 

átvezetésről gondoskodjon. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

 D.) Temető tereprendezés 

 

Kovács György alpolgármester: Giricz Péter volt kin a temetőben, megnézte és 8000 Ft+áfa 

óradíja a gépnek. Először egy szint kihúzást végeznének és utána tudná megmondani, hogy 

mennyi földet kell töltésnek vinni. A föld fölpakolása, ideszállítása, lepakolása 3000 Ft+áfa/m3. 

A szinthúzásra maximum 10 órát kell számolni.   

 

Mocsáry Balázs polgármester. Legalább 50 m3 föld kell, plusz a gépi munka kb: 300 e Ft+áfa 

összeget biztosítani kell erre a célra. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

39/2016.(IV.21.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a temető 

tereprendezésére, a tartalék terhére 300 000 Ft-+áfa-t biztosít. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy költségvetés módosításakor az 

átvezetésről gondoskodjon. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a Nyáregyházi közre, Hunyadi 

utcára az útbaigazító táblák elkészültek. Lebetonozott akácoszlopra kerülnek elhelyezésre.  
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Mocsáry Balázs polgármester: Sportpályára 700 e + áfa Ft lett tervezve, ebből már 130 e Ft el 

lett költve  - fém szerszámtároló, henger a pályához-. Kútfúrásra 2 árajánlat van 14 000 Ft/m. 

Hagyományos kút nem lehet, ugyanolyan kell, mint a temetőben van. Kb. 30 méterre 420 e Ft, 

előre gyártott akna 50 e Ft, hidrofor, nyomás csökkentő 150 e Ft, szivattyú 60-80 e Ft. Összesen 

kb: 650 e Ft, tehát ami a sportpályára be lett tervezve az elköltésre kerül. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő felháborítónak tartja, hogy Szécsényi Pál nem valós dolgokat 

írt ki a pálya szélén elhelyezett plakátokra. Olyan dolgokat írjon ki, ami fedi a valóságot. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Legyen ott figyelmeztető tábla, mivel ott motoroznak, lovakkal 

közlekednek. 

 

Kovács György alpolgármester: A Szécsényi Pali bácsinak nagyon sok munkája van abban, 

hogy a pálya így néz ki, ezért vigyáz rá. Már az önkormányzat is sok pénzt fektetett a pálya 

felújítására. Az igaz, hogy csak valós dolgokat lehet kiírni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester. A négylakásos házaknál nagyon sok szemét van felhalmozva, 

aminek az eltávolítása 500 e Ft-ba kerülne. A kérdés, hogy ezt a költséget az önkormányzat rá 

tudja e terhelni a tulajdonos bankra. Jó lenne, ha a falunapra el tudná szállítatni az 

önkormányzat. 

 

Kovács György alpolgármester: A CSOK-t igénybe lehet venni a négylakásos házakra? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Papíron három bank a tulajdonos. Olyan olcsón nem tudják a 

bankok eladni az önkormányzatnak, hogy megérje. Nagyon sokat kellene rákölteni ahhoz, hogy 

a CSOK hatálya alá essen. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: A Szécsényi Ház Kft már felszámolódott, a Malacom Kft felszámolás 

alatt van, a bankok is átalakultak. Rendezetlen jogi helyzet van. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A 6. napirendi ponthoz kapcsolódóan a játszótéri játékokat ki 

lehet választani. Lehet a gyártótól rendelni vagy lehet terveztetni. 

 

Pulisch József képviselő: A rönkfa játszótér honlapjáról összeállított egy bruttó 2 millió forint 

értékben játékokat. A kiválasztásnál figyelembe vette az életkort. Alubetétes laphinta, 

biztonsági gyerekhinta kicsiknek. 1 db libikóka, 2 db rugósjáték, láncos egyensúlyozó, 

kígyócsöves négyszög mászóka, nagycsúszdás mászóka. Homokozót is kell kialakítani. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A gyártónak megírja, hogy 825 m2-re helyezzen el játékokat, 

tegyen rá javaslatot. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: 12 db kuka már meg vannak rendelve, le lesznek betonozva.  

 

Szép Hajnalka képviselő: Szemétszállatás nem úgy működik, mint kellene, nem visznek mindet 

el, ezáltal hétről hétre halmozódik. Ki van téve 2 db zsák és csak az egyiket viszik el a kicsit. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: 120 literes kukát kell venni, azt a mennyiséget kötelesek elvinni. 
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Kaszaláné Bán Anikó képviselő: A múlt héten 2 db fizetős zsákot vett az önkormányzatnál 

kitette és mellé a 2 saját zsákját. A 2 fizetős zsákot elvitték a másik kettőt otthagyták. Másik 

nagy probléma soka a kóbor kutya. A gyepmester javasolja, hogy az önkormányzat nézzen szét 

Áfra Veronika által üzemeltett kutya menhelyén. 

 

Kovács György alpolgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a Csévharaszt Gyermekeiért, 

Ifjúságáért Közalapítvány egy pályázaton nyert egy honlap készítést. A falunappal 

kapcsolatban kérdése, hogy ki lesz a sztár vendég? 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Májusban lesz falunapi megbeszélés. Minőségi műfajban is kell 

gondolkodni. Kitől kérjen ajánlatot? 

 

A képviselőktől javasolták: Dér Heni, Oláh Gergő, Horváth Tamás, Zoltán Erika. 

 

Pulisch József képviselő: Kresz táblák cseréje hol tart? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Fel lett mérve, de még nem került megrendelésre. 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódott. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

Mocsáry Balázs        dr.Kosztyi Emma 

polgármester           jegyző 

 

 

Hitelesítő:  

 

 

Szép Hajnalka        Pulisch József 

képviselő        képviselő 

 

 


